
Beste gemeente Nijmegen, 

 

Elke dag fiets ik over de Snelbinder aan de Spoorbrug, op weg naar mijn werk in Nijmegen. 

Een schitterend fietspad. 

De Snelbinder wordt ook veel gebruikt door stadsbewoners die gaan recreëren op de 

Waalstranden. Vaak is het een gezellige drukte. 

Nu met Corona de afstanden wat groter moeten zijn wordt er ook veel op het fietspad gelopen. 

Prima. 

Maar de situatie wordt grimmig door de steeds grotere aantallen (bezorg) scooters die hier 

met een noodgang tussendoor scheuren. 

Ga voor een idee eens een half uur kijken, bij mooi weer, tussen 18 en 19 uur.  

Het is wachten op ongelukken. 

 

Afgezien van de veiligheid zorgen de (fossiele) scooters voor uitzonderlijk veel lawaai en 

luchtvervuiling.  

Terwijl het juist op deze brug, bij gebrek aan autoverkeer, relatief stil en en schoon zou 

kunnen zijn. 

Nijmegen heeft 3 Waalbruggen. Zou het niet een goed idee zijn om de Snelbinder uitsluitend 

voor fietsers toegankelijk te maken, om zo een schone, stille en veilige route de stad in en uit 

te hebben ? 

Scooters kunnen, samen met het autoverkeer, de andere 2 bruggen gebruiken. 

 

Graag hoor ik wat de gemeente van dit plan vindt 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jaap Miltenburg 

 

 

 

 




